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                                                                 Prelegerea : Puterea  

                                                                       Neville Goddard 

Subiectul din seara asta este Puterea.Nu mă refer la puterea lui Cezar, vorbesc în această seară despre 

puterea lui Dumnezeu, pentru că aici, în această lume a Cezarului, cred că toate națiunile ar admite că 

această țară a noastră este de departe cea mai mare putere din lumea Cezarului: puterea economică 

și puterea militară. Și iată-ne, împotriva unei națiuni puternice, și găsim in mâinile noastre cel mai lung 

război din istoria noastră. Spunem că avem un obiectiv și că avem mijloacele pentru a-l atinge, dar nu 

suntem dispuși să folosim mijloacele pe care le avem. Ei bine, atunci, modificati obiectivul pentru a se 

potrivi cu mijloacele pe care suntem dispuși să le folosim. Asta aparține lumii lui Cezar. Dacă nu 

modificăm obiectivul pentru a se potrivi cu mijloacele pe care suntem dispuși să le folosim, atunci 

tăiem momeala și uităm de ea și uităm așa-numita „față salvatoare”. Dar nu vorbesc despre acest tip 

de putere. Vorbesc despre puterea lui Dumnezeu, care este numită în Scriptură „Isus Hristos. Pavel îl 

definește pe Hristos ca fiind „puterea lui Dumnezeu și înțelepciunea lui Dumnezeu”. Aici găsim 

înțelepciunea și puterea exaltate și personalizate ca însoțitoare ale lui Dumnezeu în crearea 

lumii. Acea putere este propria ta minunată imaginație umană. Aceasta este puterea lui 

Dumnezeu! Acesta este Hristos. În ceea ce mă priveşte, acesta este Isus Hristos al Scripturilor. 

Acum, în seara asta, vorbim despre această putere. Cea mai veche Evanghelie este Marcu, iar primele 

cuvinte pe care le găsim pe buzele acestei puteri sunt: „Vremea s-a împlinit și Împărăția lui Dumnezeu 

este aproape. Pocăiți-vă și credeți în Evanghelie”. (Marcu 1:15) Acum, cuvântul pocăință așa cum îl 

folosim în lume nu este ceea ce înseamnă Scriptura când îl folosim aici. Vrem să simțim remuşcări, 

regrete. Asta nu are nicio legătură cu cuvântul pocăință . Este metanoia greacă , o schimbare radicală, 

dar radicală , de atitudine, o schimbare radicală a minții. 

Pot să văd un obiectiv și atunci totul îmi spune: ei bine, nu il pot realiza? Ei bine, am puterea de a 

realiza un obiectiv? Va spun că avem; avem puterea. Ei bine, care este sensul mai profund al puterii, 

daca nu eficiența în atingerea scopului cuiva în viață! Ei bine, deci am un scop. Am puterea? Eu le 

spun tuturor: Da. Vă puteți imagina finalul, nu-i așa? Vă puteți imagina cum ar fi dacă ar fi 

adevărat? Poți simți cum ar fi dacă ar fi adevărat? Ei bine, atunci asta este puterea! Acum, poți fi 

persistent în asta? Poți să rămâi credincios acestui scop ca și cum ar fi adevărat? 

 Acum, nu-mi pasă care este obiectivul. Ai puterea de a il atinge dacă știi că această putere este 

puterea lui Hristos. Căci toate lucrurile îi sunt posibile. El este personificat în Scriptură. Să ne 

întoarcem și să vedem cum îl personifică mai întâi. Il vei citi în capitolul 8 al cărții Proverbe, de 

la al 22-lea verset până la sfârșit, al 36-lea verset, iar acestea sunt cuvintele: Dzomnul* m-a 

făcut cea dintâi dintre lucrările Lui, înaintea celor mai vechi lucrări ale Lui. 

 (Proverbe 8:22) O traducere spune: „El m-a creat”. Nu este o traducere bună. Nu pot spune că îmi 

creez capacitatea de a gândi. O pot dezvolta, dar a fost cu mine la început. Nu pot spune că mi-am 

creat capacitatea de a imagina; a fost cu mine. Poate că nu îmi imaginez corect, dar a fost cu 

mine. Deci, Dumnezeu m-a stăpânit la începutul drumului său, chiar primul dintre faptele Sale din 

vechime, înainte ca El să nască universul, înainte să pună temeliile pământului, am fost lângă el ca un 

copil mic. Eram zilnic încântarea lui, bucurându-mă mereu înaintea lui, bucurându-mă în lumea lui 

locuită. „Acum, fiii mei, ascultați-mă, cine mă găsește, găsește viață și primește favoare de la Domnul, 

dar cine este dor de mine, se rănește pe sine. Toți cei care mă urăsc iubesc moartea.” 

Citiți aceste cuvinte în capitolul 8 din Proverbe. Aici el este personalizat ca un copil mic, tovarășul lui 

Dumnezeu în crearea lumii. Când o citești, nu are sens, dar îți spun din propria mea experiență 
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personală, după ce am practicat arta pocăinței și am experimentat nașterea de sus cu copilul mic, știu 

exact ce a vrut să spună profetul când a fost. inspirat să scrie acele cuvinte. Într-o zi vei întâlni această 

putere creatoare în tine, personificată ca un copil mic. Întreaga lume vastă a înțeles-o complet greșit 

și crede că este un copil mic înfășat, care a fost găsit de păstori acum două mii de ani. Acesta este un 

semn al nașterii în om a puterii creatoare a lui Dumnezeu. Deci, Dumnezeu își aduce de fapt puterea 

creatoare în om, iar când este adusă la naștere în om, astfel încât omul să devină de fapt parte a puterii 

creatoare a universului, semnul nașterii sale – semnul conștientizării sale – este cel al unui copil 

mic. Deci, aici am fost ca el; Eram lângă el ca un copil mic când a născut universul. Așadar, în toată 

lumea, făcându-mă parte a puterii creatoare a universului, semnul sosirii mele în acel moment este 

simbolizat într-un copil mic. Când găsesc copilul, am găsit viața. Acum am viață în mine. Nu mai sunt 

un corp animat; Sunt un spirit dătător de viață. Dacă o ratez, mă rănesc. „Toți cei care mă urăsc iubesc 

moartea.” Eram lângă el ca un copil mic când a născut universul. Așadar, în toată lumea, făcându-mă 

parte a puterii creatoare a universului, semnul sosirii mele în acel moment este simbolizat într-un copil 

mic. Când găsesc copilul, am găsit viața. Acum am viață în mine. Nu mai sunt un corp animat; Sunt un 

spirit dătător de viață. Dacă o ratez, mă rănesc. „Toți cei care mă urăsc iubesc moartea.” Eram lângă 

el ca un copil mic când a născut universul. Așadar, în toată lumea, făcându-mă parte a puterii creatoare 

a universului, semnul sosirii mele în acel moment este simbolizat într-un copil mic. Când găsesc copilul, 

am găsit viața. Acum am viață în mine. Nu mai sunt un corp animat; Sunt un spirit dătător de 

viață. Dacă o ratez, mă rănesc. „Toți cei care mă urăsc iubesc moartea.” 

Acum, această lume este lumea morții. Așa că spui povestea lumii, iar majoritatea ar prefera să aibă 

clădirea de peste drum sau această clădire - ceva pentru ei care este sigur - decât să cunoască o 

putere. Luați clădirea, distrugeți clădirea, dar lăsați-mi puterea să o recreez. Nu lua de la mine puterea 

creatoare, ci ia toate lucrurile pe care le creez. Lumea ar prefera să aibă lucrurile create decât puterea 

de a crea. Și așa: „Cei care Mă urăsc, iubesc moartea”. Ei sunt îndrăgostiți de întreaga lume vastă care 

decade. Ei bine, tot ce se construiește astăzi se estompează treptat. Vine pe lume, crește, scade și 

dispare. Dar lăsați-mi puterea de a aduce orice în această lume și luați de la mine — dacă vreți — orice 

aduc în lume. Dar nu-mi lua de la mine puterea creatoare, 

Acum, ce vrea să spună el prin pocăință? Înseamnă asta: testează capacitatea individului de a intra și 

de a participa la natura opusului. 

Văd pe cineva și se află în spatele mingii opt din punct de vedere financiar. Ei trebuie să plătească 

chirie, trebuie să cumpere haine, să se hrănească singuri și poate că au obligații față de societate – 

alții să hrănească, alții să se îmbrace. Ei pot fi tată sau mamă. Și îi întâlnesc, și nu sunt angajați. Acum, 

îmi testează capacitatea de a-i pune în statul în care sunt angajați cu remunerație. Le aduc în fața 

minții mele și mi le reprezint ca fiind angajate remunerate și în măsura în care sunt convins de 

realitatea a ceea ce văd, aud și fac - în acea măsură ele devin exact ceea ce sunt eu. fac, totul în 

imaginația mea. Ei bine, dacă mâine sau în prezentul imediat ei se conformează de fapt în exterior cu 

ceea ce fac eu în interior, am găsit puterea creatoare. 

Incerc din nou cu altul. Îl încerc cu încă unul și continui să încerc și funcționează. Ei bine, atunci, o spun 

și îi rog pe toți cei care mă vor asculta și cred în asta să încerce. Vezi dacă nu poți exercita aceeași 

putere în tine. Nu este o putere diferită. Există un singur Hristos. Nu există nenumărați hristoși mici 

care aleargă pe pământ, doar un singur Hristos, și acel Hristos este propria ta minunată imaginație 

umană. 

Deci, dacă îmi exersez Imaginația și se dovedește în performanță, iar apoi îți exersezi imaginația și se 

dovedește în performanță, este aceeași imaginație – individualizată ca Neville, individualizată ca tine, 
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indiferent de numele tău. Apoi îl împărtășești cu altul și le spui și altora. Ei bine, dacă pot spune asta 

până la punctul în care sunt convinși să o încerce și, încercând, se dovedește în testare, atunci l-am 

găsit. Deci, când citiți în Scriptură: „L-am găsit” (Ioan 1:45) – pe cine a găsit? „L-am găsit pe acela 

despre care Moise a scris în lege și profeții: „Isus din Nazaret”. Ei bine, cuvântul „Isus” înseamnă pur 

și simplu ceea ce înseamnă „Iehova”; înseamnă „mântuire”. Înseamnă „a salva”. 

Dacă salvez pe cineva din sărăcie punându-l într-o stare de bunăstare, ei bine, atunci, acesta este 

Isus. Eu exercit aceeași putere. Dacă cineva nu este bine și eu îl reprezint pentru mine ca fiind 

întruchiparea sănătății și el se conformează acesteia, atunci acesta este Isus. L-a salvat. De la ce? Din 

starea de rău! Ei bine, dacă îl încerc și îl încerc și îl încerc și se dovedește, ce contează ce cred alții? Ce 

contează ce crede cineva despre ceea ce vorbesc eu? Știu doar că se dovedește. Funcționează. Ei 

bine, dacă funcționează, atunci încearcă. Deci aceasta este puterea despre care vorbesc, nu un lucru 

mic ciudat din exterior. Nu o cumperi. Este înnăscut. Tu o exersezi. 

Deci, vi se spune să vă pocăiți, la începutul exercitării puterii, iar când ajungeți la un anumit grad de 

intensitate, se naște acea putere. Se naște în tine și apoi este personificată ca un copil mic și, de fapt, 

te simți ieșind din propriul tău craniu. Și iată un copil mic înfășat și este copilul tău. Acum, nu ai format 

un copil mic în capul tău. Copilul este un semn al nașterii tale de sus. Este un semn al sosirii 

dumneavoastră în fluxul creator al lui Dumnezeu. Acum ești una cu puterea creatoare a lui Dumnezeu 

și nu există decât Dumnezeu, nimic altceva decât Dumnezeu. Omul este toată imaginația, iar 

Dumnezeu este om și există în noi și noi în el. Puterea creatoare a lui Dumnezeu este imaginația 

omului. Acesta este de fapt Isus Hristos însuși. Nu există alt Isus Hristos. Deci, dintr-o dată, descoperi 

că despre asta vorbește lumea. 

Acum, permiteți-mi să vă arăt din propria mea experiență ceea ce știu despre această lege. Pot irosi 

puterea în lumea lui Cezar. O facem cu miliarde în fiecare an cu micul nostru război și cu toate prostiile 

pe care le avem în lume. Această putere nu o poți irosi. Îl poți folosi greșit, dar nu îl poți irosi. Îl pot 

folosi greșit în fiecare moment, imaginându-mi lucruri neplăcute despre oameni, lucruri neplăcute 

despre mine și îl pot folosi cu ură – dar nu pot să-l irosesc. Îți voi arăta de ce nu poți să-l irosești. 

Într-o noapte, cu mulți, mulți ani în urmă, am devenit brusc conștient de două ființe. Eu sunt cel care 

le percepe, deci sunt trei, dar eu sunt cel care percepe. Aici deasupra mea stă cea mai frumoasă femeie 

imaginabilă, un înger — un înger al frumuseții și al tuturor. Era drăguță! Iar sub mine era cel mai 

monstruos lucru pe care omul l-a putut concepe vreodată, acoperit cu păr ca o maimuță, dar putea 

vorbi. Vorbea gutural. M-am uitat la ea, apoi s-a uitat la mine și a arătat către această ființă frumoasă, 

îngerească și a numit-o pe această femeie, „Mamă”. Ei bine, am fost atât de enervat de chestia asta 

monstruoasă încât l-am lovit cu pumnii. Se bucura. Îi plăcea violența; se hrănea cu violență. De fiecare 

dată când am fost violent, a devenit mai puternic. Și acest lucru frumos, strălucitor, dar acesta îl 

numește „mamă”. Și deodată, în timp ce băteam chestia asta, mi-am dat seama: de ce, aceasta este 

întruchiparea toată energia mea cheltuită greșit, așa cum aceasta este întruchiparea și personificarea 

fiecărui gând nobil pe care l-am întreținut vreodată. M-am uitat la chestia asta; Nu aveam pe nimeni 

cu care să jur. Am simțit o compasiune pe care nu am cunoscut-o până acum. M-am uitat la acest lucru 

monstruos și mi-am dat seama că nu este decât rezultatul propriei mele energii folosite greșit. Nu ar 

fi trebuit să se nască niciodată. Și mi-am spus: „Te voi răscumpăra, dacă îmi ia o veșnicie”. M-am 

angajat să o răscumpăr și știi ce s-a întâmplat? Chiar în acel moment, în fața ochilor mei, totul s-a 

ofilit. Lucrul monstruos, întruchiparea puterii - lucru cu aspect oribil - totul a devenit din ce în ce mai 

mic și mai mic și nu a lăsat nicio urmă că ar fi fost vreodată prezent. Dar pe măsură ce devenea din ce 

în ce mai mic și dispăruse, energia s-a întors la mine! Am simțit o putere infinită. Simțeam că aș fi făcut 
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orice pentru ca puterea să se întoarcă la mine. Nu a fost irosit; a fost folosit greșit, dar nu a fost 

pierdut. „Nimic nu se pierde în tot muntele meu sfânt.” 

Deci, nu poți pierde puterea. Puteți folosi greșit puterea, dar nu o puteți pierde. Dar te confrunți într-

o zi cu un lucru monstruos ca acesta. Știam exact ce am făcut. Nu vei aștepta să-l răscumpărezi. Chiar 

în momentul în care te angajezi și vrei să spui serios, „Te voi răscumpăra dacă îmi ia veșnicie” – în acel 

moment acel lucru monstruos se ofilește. Devine din ce în ce mai mic, iar celălalt strălucește; devine 

radiant ca o stea. Ea este întruchiparea și personificarea permanentă – din ce în ce mai mare – a 

propriilor tale gânduri minunate. Fiecare act minunat al tău o hrănește. Fiecare act ignobil al tău îl 

hrănește și ei merg cu tine. Acesta șoptește lucrurile frumoase, încurajându-te să fii nobil, iar celălalt 

șoptește lucrurile violente. Dacă ești la răscruce de drumuri în ceea ce privește ce ar trebui să faci, 

acesta vrea să fie hrănit. El se poate hrăni doar cu violență, iar acesta celălalt nu se poate hrăni decât 

cu gândurile frumoase și nobile ale omului. Și omul le creează! Vă vedeți propria voastră creație și este 

aceeași putere a propriei voastre imaginații umane minunate. De atunci, știi cine ești. Ești o putere 

creatoare și ieși să schimbi totul în lumea ta pentru a o face să se conformeze cu ceva mai frumos. Și 

nu o faci pe dinafară; o faci pe dinăuntru. Faci totul în imaginația ta. o faci pe dinăuntru. Faci totul în 

imaginația ta. o faci pe dinăuntru. Faci totul în imaginația ta. 

Imaginația este Dumnezeu și nu există alt zeu! Numele lui este „Eu Sunt” pentru totdeauna și pentru 

totdeauna. Ăsta e Dumnezeu! Și totuși, când întâlnești personificarea ca propria ta Imaginație, vezi un 

bărbat, iar acel om este Iubire Infinită. Îl veți întâlni și în altă haină și el este Puterea Infinită. El este 

Înțelepciunea Infinită. Și îți vei da seama că ființa care ești cu adevărat este o ființă proteică. El joacă 

toate rolurile. Când îl întâlnești, ființa lui fundamentală este iubirea, dar el este și putere și îl vezi ca 

putere. Și el este înțelepciune, iar tu îl vezi ca înțelepciune. Și nu trebuie să pui întrebări despre: „Cine 

ești?” Este atât de evident că stai în prezența Puterii Infinite, sau a Înțelepciunii Infinite sau a Iubirii 

Infinite. 

Și cunoașteți adevărul acestor afirmații ale Scripturii când spune: „Dumnezeu este iubire”. Stai în 

prezența lui Dumnezeu, Iubire Infinită — și este un om! 

Oamenii noștri de știință ne vorbesc despre o forță impersonală. Acest lucru nu este impersonal. Acest 

lucru este foarte personal. Dumnezeu este un om. 

“Tu ești un om. Dumnezeu nu mai este: propria ta umanitate învață să adore.” 

—BLAKE 

Căci totul aici este Dumnezeu, iar Dumnezeu fiind om, fiecare atribut al lui este personificat. Deci, când 

îl întâlnești pe Dumnezeu ca putere, este omul. Întâlnește-l ca înțelepciune - este un om. Întâlnește-l 

ca iubire - este un bărbat. 

Așa că vă spun că această putere despre care vorbesc este chiar aici, în propria voastră imaginație 

umană minunată. Nu te întoarce la altul. Nu te întoarce la nimic din exterior. Totul este în 

interior. „Împărăția Cerurilor este în tine.” Și Dumnezeu este în cerul Său. Dacă mă întorc înăuntru, 

unde mă întorc? Mă întorc la propria mea imaginație umană minunată, apoi îmi imaginez ceea ce 

vreau ca fiind real în lumea mea și mă conving că este adevărat. În măsura în care sunt autoconvins, 

devine adevărat. De fapt, se îmbracă în ceea ce lumea numește realitate, dar realitatea nu este 

lucrul vizibil pe care îl văd. Realitatea este starea nevăzută, pe care mi-am imaginat-o. Tu iei 

stejarul. Inceteaza. Se reînnoiește prin starea invizibilă. Mielul — îl ucizi cu cuțitul, dar realitatea 

acelui miel, acea formă care este pentru totdeauna, este nevăzută de om. 
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Deci, aici, în această lume minunată a noastră, ai puterea. Nu aveți nevoie de putere financiară. Asta 

nu o va face. Nu poți cumpăra sănătate. Nu poți cumpăra respect. O, îl poți cumpăra pentru puțin 

timp, dar nu te respectă cu adevărat. Lasă banii să plece și nu te respectă. Nu ai nevoie de nimic în 

lumea Cezarului pentru a cumpăra ceea ce vrei. „Vino”, ni se spune, „cumpără-l fără preț, fără 

bani”. Când spune: „Cumpără-l fără preț”, atunci, vezi tu, nu e moneda lui Cezar pe care o folosești. Îți 

folosești minunata imaginație umană. 

Îți voi da povestea asta. Un prieten de-al meu din sud, a mers la această frizerie. Erau patru frizeri. S-

a dus mai întâi la șeful frizerului. Și după vreo trei vizite, frizerul nu l-a putut lua în ziua aceasta și a 

luat-o pe al patrulea — ultimul scaun. Îi plăcea mai degrabă felul în care bărbatul acesta își tunde 

părul. A ajuns să vorbească cu el și și-a dat seama că bărbatului îi plăcea frizerie – îi plăcea. Asta e tot 

ce avea nevoie prietenul meu. „Îți place cu adevărat?” El a spus: „Pur și simplu îmi place. Nu aș face 

altceva decât să tuns părul. Pur și simplu îl iubesc." Acum, asta a făcut prietenul meu. Și-a imaginat 

acel om șeful magazinului. Nu l-a consultat, nu l-a consultat pe frizerul sef; nu a consultat pe nimeni 

— doar pe acesta. Îi plăcea de el. Și-a imaginat că nu era șeful acestui magazin, ci al unui magazin. Șase 

săptămâni mai târziu, frizerul a decis să descarce magazinul. Cum a strâns banii, Prietenul meu nu mi-

a spus niciodată, dar a cumpărat magazinul și s-a mutat de la al patrulea bărbat, omul jos de pe totem, 

la șeful frizerului. În ultimul an, acesta i-a plăcut atât de mult încât a venit aici în acest oraș în urmă cu 

aproximativ două luni. A fost o întâlnire aici, un concurs între frizeri. Și-a adus cu el doi dintre 

frizeri. Unul a fost comis și nu a putut veni în ziua aceea. A adus două. Au luat înapoi — din cinci premii, 

au luat înapoi patru. A câștigat două — un prim și un al doilea, iar doi dintre frizerii lui au câștigat două 

secunde. Tocmai a intrat într-un alt concurs al întregii regiuni (adică cele șapte state din vest) și l-a 

câștigat, plus o mie de dolari. Placa mare este acum pe peretele lui, totul din cauza imaginației de către 

prietenul meu! acesta i-a plăcut atât de mult încât a venit aici în acest oraș acum două luni. A fost o 

întâlnire aici, un concurs între frizeri. Și-a adus cu el doi dintre frizeri. Unul a fost comis și nu a putut 

veni în ziua aceea. A adus două. Au luat înapoi — din cinci premii, au luat înapoi patru. A câștigat două 

— un prim și un al doilea, iar doi dintre frizerii lui au câștigat două secunde. Tocmai a intrat într-un alt 

concurs al întregii regiuni (adică cele șapte state din vest) și l-a câștigat, plus o mie de dolari. Placa 

mare este acum pe peretele lui, totul din cauza imaginației de către prietenul meu! acesta i-a plăcut 

atât de mult încât a venit aici în acest oraș acum două luni. A fost o întâlnire aici, un concurs între 

frizeri. Și-a adus cu el doi dintre frizeri. Unul a fost comis și nu a putut veni în ziua aceea. A adus 

două. Au luat înapoi — din cinci premii, au luat înapoi patru. A câștigat două — un prim și un al doilea, 

iar doi dintre frizerii lui au câștigat două secunde. Tocmai a intrat într-un alt concurs al întregii regiuni 

(adică cele șapte state din vest) și l-a câștigat, plus o mie de dolari. Placa mare este acum pe peretele 

lui, totul din cauza imaginației de către prietenul meu! A câștigat două — un prim și un al doilea, iar 

doi dintre frizerii lui au câștigat două secunde. Tocmai a intrat într-un alt concurs al întregii regiuni 

(adică cele șapte state din vest) și l-a câștigat, plus o mie de dolari. Placa mare este acum pe peretele 

lui, totul din cauza imaginației de către prietenul meu! A câștigat două — un prim și un al doilea, iar 

doi dintre frizerii lui au câștigat două secunde. Tocmai a intrat într-un alt concurs al întregii regiuni 

(adică cele șapte state din vest) și l-a câștigat, plus o mie de dolari. Placa mare este acum pe peretele 

lui, totul din cauza imaginației de către prietenul meu! 

Acest om are un control extraordinar asupra acestei puteri. Este agent de publicitate. Despre, aș 

spune, la începutul acestui an, șeful lui i-a spus: „Acesta este cel mai bun cont al nostru și nu vreau să-

l pierd. Dar cunoști industria astăzi. Este pe derapaje și trebuie să facem ceva pentru a o scoate.” Ei 

bine, el s-a așezat și a spus: „Dacă imaginația creează realitate, singura mea problemă va fi să mă 

confrunt cu acești oameni care se cred atât de înțelepți și să-i conving să mă lase să iau campania mea 
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din toată inima de la premisa că este deja un lucru realizat. fapt. Nu pot face publicitate că acest lucru 

este posibil. Trebuie să spun că a fost încercat și dovedit în anunțurile mele.” El a rezolvat totul. 

Când acești douăzeci de bărbați, toți multimilionari - pentru că aceasta este una dintre industriile 

uriașe ale lumii, aceasta este o industrie internațională - când el a rezolvat totul și le-a prezentat 

acestor douăzeci de oameni din consiliu, s-au gândit mai sus. Toate acestea. Ei erau din punct de 

vedere etic mai presus de toate lucrurile. Codul lor moral nu le-ar permite, dar prietenul meu i-a 

convins că așa funcționează legea, că imaginarea creează realitatea. „Așa că, dacă vrei ceva creat, lasă-

l pe mine. Îți voi lua dorința și o voi face ceva care este deja un fapt. Voi exprimați-o.” În primul 

trimestru al acestui an, această industrie nu numai că a oprit mișcarea în jos, dar a întors-o, iar 

profiturile lor – nu brute – profiturile lor pentru primul trimestru al acestui an au fost cu șaptezeci și 

cinci de milioane de dolari mai mult decât în primul trimestru al anului trecut. an — încă șaptezeci și 

cinci de milioane. Vorbesc de profit net. Acum, acești înțelepți, cu minunatele lor coduri etice — ei 

permit acest lucru! Au văzut banii în bancă. Au văzut toate aceste lucruri, iar așa-zisul lor cod moral 

etic a trecut prin fereastră pentru că au văzut un alt principiu, pe care nu îl cunoșteau. 

Concurentul lui, am văzut scrisoarea, concurentul lui în domeniul publicității a scris șeful, șeful 

prietenului meu. El a spus: „Știi, îmi scot pălăria la tine. Folosești un principiu pe care l-am folosit 

întotdeauna în munca noastră” — ceea ce a fost o minciună blestemată; nu a făcut-o deloc. El a spus: 

„Știu exact ce ai făcut.” Încearcă să-l pescuiască pentru a afla ce face, iar în această scrisoare susține 

că el a știut de fapt și a folosit-o întotdeauna: „Și nimeni nu poate lucra pentru preocuparea noastră 

decât dacă este conștient de acest principiu și trăiește. prin ea. Nu ne preocupă fondul său 

religios. Poate fi catolic, protestant, evreu sau ateu, dar trebuie să trăiască după acest principiu.” Ei 

bine, am văzut scrisoarea aceea. Omul pescuia, pescuia doar ca să-l facă pe cel care a conceput-o cu 

adevărat să vină în față și să-i spună ce a făcut. 

Ei bine, iată-l pe același în frizerie. Merge acolo în fiecare sâmbătă dimineață la programare, iar șeful 

frizerului îl așteaptă fix. În fiecare sâmbătă, el este acolo pentru tipul ăsta. Îl iubește și l-a luat de la 

omul jos de pe totem și l-a împins direct în sus. Și-a dat seama că bărbatului îi place să se tundă. Asta 

îi place; pur si simplu ii place. Bine, atunci, fii cel mai bun. Dacă vă place, fiți cel mai bun din 

comerț. Spune-mi ce vrei. Poate vrei să fii soție sau „da-mi o casă”. Ce e în neregulă cu asta? Mama 

nu a mers niciodată la muncă. Tocmai avea zece copii și locuia acasă cu întregul ei slujitor. Sora mea 

nu a lucrat niciodată, așa că locuiește acasă cu servitorii ei. Soția mea a lucrat până mi-am putut 

permite să o păstrez. În ziua în care mi-am putut permite să o păstrez, i-am spus: „Acum, oprește-te”, 

așa că ea s-a oprit. Asta a fost la aproape doi ani după ce ne-am căsătorit. După doi ani, mi-am putut 

permite s-o păstrez, așa că „De acum înainte, nu mai lucrezi”, și așa că nu s-a întors la muncă. 

Deci, spune-mi ce vrei și apoi lasă-mă să mă conving că ceea ce vrei cu adevărat, ai. În măsura în care 

sunt convins că o ai, o vei obține. Dacă nu mă pot convinge, atunci am eșuat, dar nu am cheltuit greșit 

energia, pentru că am încercat-o cu dragoste. Deci, de fiecare dată când îți folosești imaginația cu 

dragoste în numele altuia, o folosești cu înțelepciune. Chiar dacă nu ai reușit să produci rezultatele pe 

care le căutai, l-ai folosit cu înțelepciune. Nu vei întâlni, deci, monstrul pe care l-am întâlnit eu, dar 

sunt șansele ca toată lumea, în necunoașterea lui, a construit acel monstr, pentru că toată lumea a 

început să folosească greșit energia și se transformă în acest lucru oribil și oribil. Te-ai așezat vreodată 

și te-ai întrebat: „De unde naiba a venit acest gând?” Nu a fost un gând minunat. A venit dintr-un lucru 

pe care îl construiești, acea energie cheltuită greșit, o ființă monstruoasă care într-o zi te va întâlni în 

prag și te va înfrunta și tu trebuie să o răscumpări, pentru că Hristos trebuie să fie răscumpărat. Și, 

deși el este Mântuitorul, el este și unul care trebuie răscumpărat pentru că el este doar energie. El 

este putere. Puterea creatoare infinită este Hristos, puterea lui Dumnezeu. Deci puterea despre care 
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vorbesc este propria ta minunată imaginație umană. Acesta este Dumnezeu. Așadar, când vă spun că 

omul este toată imaginația și Dumnezeu este om și există în noi și noi în el — Corpul Etern al Omului 

este Imaginația, și acesta este Dumnezeu însuși — Trupul Divin Isus, iar noi suntem mădularele Lui. 

. Ei bine, toată lumea își poate imagina, de aceea toți sunt membri ai unui singur trup. el este, de 

asemenea, unul care trebuie răscumpărat pentru că el este doar energie. El este putere. Puterea 

creatoare infinită este Hristos, puterea lui Dumnezeu. Deci puterea despre care vorbesc este propria 

ta minunată imaginație umană. Acesta este Dumnezeu. Așadar, când vă spun că omul este toată 

imaginația și Dumnezeu este om și există în noi și noi în el — Corpul Etern al Omului este Imaginația, 

și acesta este Dumnezeu însuși — Trupul Divin Isus, iar noi suntem mădularele Lui. . Ei bine, toată 

lumea își poate imagina, de aceea toți sunt membri ai unui singur trup. el este, de asemenea, unul 

care trebuie răscumpărat pentru că el este doar energie. El este putere. Puterea creatoare infinită este 

Hristos, puterea lui Dumnezeu. Deci puterea despre care vorbesc este propria ta minunată imaginație 

umană. Acesta este Dumnezeu. Așadar, când vă spun că omul este toată imaginația și Dumnezeu este 

om și există în noi și noi în el — Corpul Etern al Omului este Imaginația, și acesta este Dumnezeu însuși 

— Trupul Divin Isus, iar noi suntem mădularele Lui. . Ei bine, toată lumea își poate imagina, de aceea 

toți sunt membri ai unui singur trup. iar noi suntem membrii lui. Ei bine, toată lumea își poate imagina, 

de aceea toți sunt membri ai unui singur trup. iar noi suntem membrii lui. Ei bine, toată lumea își poate 

imagina, de aceea toți sunt membri ai unui singur trup. 

Deci acesta este cel despre care se vorbește în capitolul 8 din Proverbe: Eram lângă el ca un copil 

mic. „Găsește-mă și vei găsi viața. Mi-e dor și te rănești. Urăște-mă și iubești moartea.” Deci, cel care 

îl găsește este născut de sus și „dacă nu te naști de sus, nu poți intra în Împărăția lui Dumnezeu”. Iar 

nașterea de sus este pur și simplu simbolizată prin aceea a unui copil mic înfășurat. Nu este un mic 

eveniment care a avut loc acum două mii de ani odată pentru totdeauna. Are loc! Începi cu 

pocăință. Pocăiți-vă și credeți povestea Evangheliei. Iar „a se pocăi” înseamnă pur și simplu a te 

provoca, a te pune la încercare. 

Poți să iei un bărbat din punctul cel mai de jos al frizeriei și să-l faci șeful? Îl poți reprezenta față de 

tine ca pe unul care este cu adevărat responsabil, care îl iubește și tu îl iubești? Ei bine, atunci 

încearcă! Așa că, l-a iubit, l-a adus în mintea lui ca fiind cel care a fost cu adevărat important în viața 

lui, iar bărbatul pur și simplu a urcat brusc pe cel mai înalt loc în magazinul său, iar acum în toată zona 

de vest a câștigat toate premiile. Și acesta, în agenția lui de publicitate, își poate scrie propriul bilet 

astăzi. Șeful i-a spus: „Ce vrei?” Șeful îi oferă — ei bine, aș spune de trei sau patru ori pe an — un cec 

de bonus nesolicitat uriaș. Vrea să-l păstreze. Prietenul meu nu are chef să renunțe, dar șeful este atât 

de dornic să-l țină în brațe, încât primește un bonus după altul. Și prietenul meu? Bine, o va lua. De ce 

n-ar trebui? 

Așadar, îi rog pe toți cei de aici să încerce. Nu doar ascultați, ci încercați. Tu ești puterea operantă; nu 

functioneaza singur. Și atunci când știu ce ar trebui să fac, ei bine, atunci, o fac! Du-te la culcare 

diseară. Bine, cum dorm? În ce stare de conștiință dorm? Ca cineva nedorit? În regulă, atunci mă voi 

ridica mâine și mă voi găsi nedorit. Ignora faptele vietii si presupune ca esti dorit. Ignoră faptele vieții 

și presupune că ești bogat și vezi cum funcționează lucrurile în lumea ta. Totul va veni în calea ta. Creați 

dintr-o putere care este infinită și nu aveți nevoie de niciun contact în lume. Nu trebuie să cunoști 

oamenii potriviți sau orice altceva în lume. Tot ce trebuie să-l știi este pe Hristos, iar Hristos este 

propria ta minunată imaginație umană! Ce altceva trebuie să știi decât pe Hristos! 

Așa că să nu-ți spună nimeni: e acolo și arată așa. Nu există nicio reprezentare personală în Scriptură 

cu privire la Isus Hristos. Nu este menționat nici măcar un gând despre cum arată. Cu toate acestea, 

bisericile noastre au sute și sute de picturi, nu există două la fel. Fiecare vă spune că așa arăta 
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Isus. Arată exact ca tine. După cum vi se spune în Scriptură: „Nu se arată încă ceea ce vom fi, dar știm 

atât de multe: când se va arăta, îl vom cunoaște.” De ce? „Vom fi ca el”, la fel ca tine când apare el. (1 

Ioan 3:2) Deci, nimeni să nu-ți spună că arată altfel decât tine, pentru că acesta nu este Hristos. Și 

totuși, în ciuda celei de-a doua porunci, „Nu-mi face chip cioplit”, avem toate aceste mici îngăduințe 

pe care oamenii le cumpără și se închină în fața ei. Și ei îl numesc Hristos, ceva făcut cu mâna omului, și 

apoi uită pe făcător și se închină la lucrul făcut. Nu uitați de creator! Creatorul este propria ta minunată 

imaginație umană. Orice ai crea este mai puțin decât tine, creatorul. Deci, poți crea o avere. În regulă, 

ei ți-l iau — poți crea altul. Deci, orice puteți face, puteți continua să îl faceți dacă ți-l iau. Aceasta este 

puterea despre care vorbesc. Nu vorbesc de nicio putere pământească. 

Mulți bărbați în această noapte – anul trecut am fost în Barbados câteva luni, iar fratele meu, care a 

făcut destul de multă avere, vorbea despre acești bărbați și nu și-a dat seama ce spunea. A menționat 

cinci bărbați, toți multimilionari, și mi-a spus cum au muncit atât de mult și au făcut toate astea și au 

avut toți acești bani. Am spus: „Vic, îi admiri?” „De ce, cu siguranță! Sunt puternici.” Am spus: „Ce este 

puternic? Tocmai ai pictat cinci biografii pentru mine, imagini cu cuvinte cu cinci bărbați. Ultimul pe 

care l-ai pictat are doar șaizeci și trei de ani. Are, spuneți-mi, vreo douăzeci și cinci de milioane și 

trebuie să-i spună când să mănânce. El nu știe — nu-și știe numele, nu știe nimic. Și dintr-o dată i-au 

pus mâncarea în gură și au zis: „mestecă”, iar el mestecă, și continuă să mestece pentru totdeauna 

până când ei spun „înghiți! ' și el înghite. Și îi spui bărbat? Deci, are douăzeci și cinci de milioane. Şi ce 

dacă! Iar ceilalți – și-au dat tot timpul pentru a face bani, doar pentru a face lucruri, și pe toți cei pe 

care i-ați menționat și i-ați definit pentru mine, nu mi-aș pune cel mai mare dușman (dacă aș avea 

unul) în locul lui. Deci, are bani, dar nu este total conștient de faptul că are un nichel. Deci are douăzeci 

și cinci de milioane și așa numești un bărbat? Acesta nu este conceptul meu despre bărbat. si asa 

numesti barbat? Acesta nu este conceptul meu despre bărbat. si asa numesti barbat? Acesta nu este 

conceptul meu despre bărbat. 

„Îți spun ceva cu totul diferit, Vic. Ai o mulțime de bani și s-ar putea să nu ți se întâmple niciodată. Deci 

ai și milioane. Vrei să fii așa? Toți acești oameni sunt dementi. Ei și-au dat întreaga viață pentru a face 

și a aduna lucruri și au început să se închine lucrurilor. Nu începe să te închini la lucruri! Începi să te 

închini lui Dumnezeu și numai lui Dumnezeu, iar Dumnezeu este propria ta minunată imaginație 

umană și nu o uitați. Deci, această clădire este a ta. Să presupunem că arde în seara asta? Şi ce 

dacă? Știi ce ai făcut pentru a-l construi. Construiește altul. Mâine s-ar putea să ardeți totul. Așa că nu 

vă îngrijorați de ceea ce ați acumulat ca lucruri în lume. Găsiți-L pe Dumnezeu și închinați-vă numai lui 

Dumnezeu și Dumnezeu nu este în exterior. Nu-l vei vedea niciodată pe dinafară. Te vei vedea pe sine 

însuși, pentru că poți vedea „Eu sunt?” Poti sa vezi, 'Sunt bărbat.' Îl vezi pe bărbat reflectat. Poți spune: 

„Sunt un om sărac” și să vezi omul reflectat în ochii celor care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare 

concept pe care îl deții despre sine, dar ființa care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e 

Dumnezeu! Conceptul meu despre mine poate fi aceasta, aceea sau alta. Conceptele se vor reflecta în 

societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, 

concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va spune bancherului 

ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste concepte — bărbații vor vedea 

concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este 

Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat 

niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” ' Îl vezi pe bărbat reflectat. Poți spune: „Sunt un om sărac” 

și să vezi omul reflectat în ochii celor care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare concept pe care îl 

deții despre sine, dar ființa care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre 

mine poate fi aceasta, aceea sau alta. Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune 

cine cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce 



9 

 

m-am conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în 

lumea financiară. Toate aceste concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe 

mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul 

tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată 

altul.” ' Îl vezi pe bărbat reflectat. Poți spune: „Sunt un om sărac” și să vezi omul reflectat în ochii celor 

care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare concept pe care îl deții despre sine, dar ființa care concepe 

pe care nu o vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre mine poate fi aceasta, aceea sau 

alta. Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni nu 

știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul meu 

bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste 

concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu 

uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-

Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” Poți spune: 

„Sunt un om sărac” și să vezi omul reflectat în ochii celor care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare 

concept pe care îl deții despre sine, dar ființa care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e 

Dumnezeu! Conceptul meu despre mine poate fi aceasta, aceea sau alta. Conceptele se vor reflecta în 

societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, 

concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va spune bancherului 

ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste concepte — bărbații vor vedea 

concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este 

Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat 

niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” Poți spune: „Sunt un om sărac” și să vezi omul reflectat 

în ochii celor care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare concept pe care îl deții despre sine, dar ființa 

care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre mine poate fi aceasta, aceea 

sau alta. Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni 

nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul 

meu bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste 

concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu 

uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-

Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” ' și vezi omul 

reflectat în ochii celor care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare concept pe care îl deții despre sine, 

dar ființa care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre mine poate fi 

aceasta, aceea sau alta. Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că 

sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am 

conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea 

financiară. Toate aceste concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, 

concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău 

minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” ' 

și vezi omul reflectat în ochii celor care știu că este sărac. Și poți vedea fiecare concept pe care îl deții 

despre sine, dar ființa care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre mine 

poate fi aceasta, aceea sau alta. Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine 

cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am 

conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea 

financiară. Toate aceste concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, 

concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău 

minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată 

altul.” Și poți vedea fiecare concept pe care îl deții despre sine, dar ființa care concepe pe care nu o 



10 

 

vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre mine poate fi aceasta, aceea sau alta. Conceptele se 

vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu 

adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va 

spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste concepte — bărbații 

vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – 

acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și 

nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” Și poți vedea fiecare concept pe care îl deții 

despre sine, dar ființa care concepe pe care nu o vezi. Ăsta e Dumnezeu! Conceptul meu despre mine 

poate fi aceasta, aceea sau alta. Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine 

cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am 

conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea 

financiară. Toate aceste concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, 

concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău 

minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată 

altul.” Conceptele se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni 

nu știe cine sunt cu adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul 

meu bancar îi va spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste 

concepte — bărbații vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu 

uitați de concepitor – acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-

Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” Conceptele 

se vor reflecta în societate, iar bărbații îmi vor spune cine cred că sunt, dar nimeni nu știe cine sunt cu 

adevărat! Eu, concepitorul, ei nu știu, dar ei știu ce m-am conceput să fiu. Soldul meu bancar îi va 

spune bancherului ce am gândit eu însumi să fiu în lumea financiară. Toate aceste concepte — bărbații 

vor vedea concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – 

acesta este Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și 

nu a existat niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” Toate aceste concepte — bărbații vor vedea 

concepte, dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este 

Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat 

niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” Toate aceste concepte — bărbații vor vedea concepte, 

dar ei nu mă pot vedea pe mine, concepitorul. Ei bine, nu uitați de concepitor – acesta este 

Dumnezeu! Și acea ființă este propriul tău minunat „Eu-Sunt”. Acesta este Dumnezeu și nu a existat 

niciodată altul! Nu va exista niciodată altul.” 

Deci, Dumnezeu își dă naștere propria ființă, pentru că este îngropat în noi. Și o aduce în fluxul 

creativității, astfel încât aceeași ființă – Dumnezeu – este infinită în potențial. Dar Dumnezeu nu este 

infinit în fapt, pentru că atunci ar fi mort! Nu se putea extinde. Nu ar putea trece dincolo de ceea ce 

este. Deci, Dumnezeu se extinde mereu. Nu există limită pentru extindere; există doar o limită a 

contracției. Și-a luat asupra lui această limită când a devenit Neville. Asta era limita contracției, limita 

opacității. Acum, el sparge coaja prin exercitarea mea în interiorul meu a legii pocăinței. Și așa îmi 

exersez imaginația și apoi el sparge coaja. Nu există nicio limită acum pentru expansiune, nici o limită 

pentru transluciditate. A existat doar limita, pe care și-a pus-o asupra lui însuși, care era limita morții 

– care este opacitatea și contracția. 

Acum, când o auzi, nu doar auzi și uita. Incearca-l. Pune-o la încercare extremă, apoi spune-i altuia, iar 

pe celălalt spune-i altcuiva și răspândește vestea bună. Aceasta se numește „Evanghelia”, pentru că 

cuvântul Evanghelie înseamnă pur și simplu „vestea bună”. Este vestea bună despre Dumnezeu: cum 

a devenit Dumnezeu om pentru ca omul să devină Dumnezeu. Ei bine, dacă numele lui Dumnezeu este 

„Eu sunt” – știu că spun „Eu sunt”. Este miezul ființei mele. Pot spune: „Sunt bolnav”, dar pot trece 
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peste boală. Dar nu pot trece peste a fi „Eu Sunt”. Pot să trec peste faptul că sunt bogat și să devin 

extrem de sărac, dar nu pot trece peste faptul că sunt „Eu Sunt!” Deci el a devenit de fapt nucleul 

ființei mele. Acesta este centrul. Ei bine, acum asta este ființa mea. Ei bine, dacă acesta este 

Dumnezeu și asta este ființa mea — ei bine, el a devenit eu! Dumnezeu a devenit de fapt mine, ca să 

pot deveni așa cum este El. El a luat asupra lui această limitare pentru ca eu să devin ceea ce este el, 

Deci, încercați diseară. Încearcă cu orice pe lumea asta. Cei necăsătoriți, dacă doriți să fiți căsătoriți, 

ce simbol din lume ar implica că sunteți căsătorit? O mică trupă? În această lume occidentală, o mică 

bandă în jurul acestui deget inelar - nu în jurul oricărui alt deget - în jurul acestui deget. Nu trebuie să 

fie cea mai mare aspidistra din lume, doar un mic inel de aur simplu. Dacă l-ai purta acolo, ar însemna 

că ești căsătorit. Dormi în seara asta de parcă ai purta unul. Nu pune degetul mare pe el; pune-ți 

degetul mare pe el și simți-l în imaginația ta. O poți face! Simte o minge. Poti sa-l simti? Apoi simte o 

bucată de mătase. Simțiți asta, unul după altul. Poți să faci distincție între toate aceste senzații 

diferite? Dacă poți face distincția între asta și o minge de tenis și o minge de base și o bucată de 

mătase, atunci nu poți face discriminare între nimic. Ele trebuie să existe. Deși nevăzute de ochii tăi, 

ele trebuie să existe! Deci, dacă pot face distincția între aceste obiecte nevăzute, aceste obiecte, deși 

nevăzute, trebuie să fie reale. Ei bine, acum ia asta și pune-l acolo, dar simți când îl porți, că ești 

mândru de cel care l-a pus acolo. Nu trebuie să vezi cum arată. Când va fi pus acolo, vei fi mândru de 

numele lui, de a-l purta și vei fi mândru de el. Doar pune-l acolo. să o suporti și vei fi mândru de el. Doar 

pune-l acolo. să o suporti și vei fi mândru de el. Doar pune-l acolo. 

Știi de ce știu asta? Soția mea a făcut-o. A facut-o! De fapt, ea a făcut-o. Într-o zi, a fost în prezența 

unei așa-zise sensibile, iar aceasta i-a spus: „De ce ți-ai scos verigheta?” Ea a spus: „Nu sunt 

căsătorită”. „Oh”, a spus ea, „nu mă păcăli. Ți-ai scos verigheta.” Ea a spus: „Dar nu sunt căsătorită”. Ea 

a spus: „Îți voi spune chiar numele lui”, și a început cu Nab—Neba—Neva — nu a înțeles prea bine, 

dar se apropia foarte, foarte aproape de el. Ea simțea de fapt ceea ce simțea conștientă soția 

mea. Când am cunoscut-o prima dată, am vrut-o. În prima zi în care am cunoscut-o, am vrut să mă 

căsătoresc cu ea, dar am fost încurcat. Am fost încurcat! Dar, prin această lege, m-am descurcat. Fără 

să rănesc pe nimeni, m-am dezlegat de toate aceste complexități, astfel încât să pot spune în mod 

legitim: "Te casatoresti cu mine?" Dar între timp ea purta inelul. Încă nu îl pusesem acolo, dar ea mi-a 

permis să îl pun acolo și am dormit de parcă l-aș fi pus acolo. Așa că vă spun, doamnelor necăsătorite, 

dacă doriți să fiți căsătoriți – poate nu vreți – dacă o faceți, așa se face. Și va ieși din senin. Nu trebuie 

să mergi să cumperi pe cineva sau să încerci să cunoști oamenii potriviți. De obicei, când încerci să-l 

întâlnești pe cel potrivit, el este întotdeauna cel greșit. Deci nu cauta. Cei care caută dragoste doar își 

manifestă propria lipsă de iubire, iar cei fără iubire nu găsesc niciodată dragostea. Numai cei iubitori 

găsesc dragostea și nu trebuie să o caute niciodată. Le desenezi; vin la tine. dacă vrei să fii căsătorit – 

poate că nu – dacă vrei, așa poți face. Și va ieși din senin. Nu trebuie să mergi să cumperi pe cineva 

sau să încerci să cunoști oamenii potriviți. De obicei, când încerci să-l întâlnești pe cel potrivit, el este 

întotdeauna cel greșit. Deci nu cauta. Cei care caută dragoste doar își manifestă propria lipsă de iubire, 

iar cei fără iubire nu găsesc niciodată dragostea. Numai cei iubitori găsesc dragostea și nu trebuie să 

o caute niciodată. Le desenezi; vin la tine. dacă vrei să fii căsătorit – poate că nu – dacă vrei, așa poți 

face. Și va ieși din senin. Nu trebuie să mergi să cumperi pe cineva sau să încerci să cunoști oamenii 

potriviți. De obicei, când încerci să-l întâlnești pe cel potrivit, el este întotdeauna cel greșit. Deci nu 

cauta. Cei care caută dragoste doar își manifestă propria lipsă de iubire, iar cei fără iubire nu găsesc 

niciodată dragostea. Numai cei iubitori găsesc dragostea și nu trebuie să o caute niciodată. Le 

desenezi; vin la tine. iar cei fără dragoste nu găsesc niciodată dragostea. Numai cei iubitori găsesc 

dragostea și nu trebuie să o caute niciodată. Le desenezi; vin la tine. iar cei fără dragoste nu găsesc 
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niciodată dragostea. Numai cei iubitori găsesc dragostea și nu trebuie să o caute niciodată. Le 

desenezi; vin la tine. 

Deci, aici, aceasta este puterea despre care vorbesc: puterea universului. Puterea care a creat și 

susține universul rezidă în voi ca și minunata voastră imaginație umană. Ăsta e Dumnezeu! Nu-l 

uita. Știu că este dificil, când omul a fost antrenat să creadă într-un Dumnezeu exterior. Și merge la 

biserică și se pune în genunchi și se roagă unui Dumnezeu exterior. Și se duce acasă noaptea – poate 

că își spune rugăciunile și se pune în genunchi și se roagă unui Dumnezeu exterior. În regulă, poate că 

e un lucru drăguț pentru cineva, dar îți spun: el nu este deloc acolo. Nu vei fi criticat pentru asta, dar 

el este în tine – foarte personal, pot să-ți spun. El este foarte, foarte personal și în tine. Când ți se 

spune în Scriptură: „De Stânca care ne-a născut, nu ne ținem seama” (Deuteronom 32:18), și aceasta 

pare să fie o figură de stil, 

Într-o noapte stând în tăcere, mai degrabă, era o după-amiază, nu mă gândeam la nimic anume, și 

brusc, sub ochii mei, a apărut această forță. A fost o forță enormă. Când m-am uitat la el, s-a 

fragmentat, s-a rupt în nenumărate bucăți mici, apoi s-a reasamblat. Pe măsură ce s-a reasamblat, nu 

a fost într-o forță, ci într-un om așezat în postura lotusului. Mă uit la acest om, așezat acum, om 

perfect. În timp ce mă uitam la el, mă privesc pe mine. Iată-mă, cel care percepe, observându-mă 

așezat în postura lotusului, în această meditație profundă și profundă și, pe măsură ce devin conștient 

că mă privesc, a început să strălucească și a strălucit și a strălucit și a strălucit. Când a ajuns la 

intensitatea luminozității a explodat, iar apoi am revenit la acest nivel. Unde l-am văzut? In mine! Acea 

ființă meditează asta. Aceasta este doar o proiecție a ei înșiși în lume. Și când se trezește în mine, se 

trezește complet, eu sunt el. Dumnezeu a devenit de fapt mine ca să pot deveni Dumnezeu! Și m-a 

pus în toate pașii, permițându-mi să fac toate greșelile, să fac un monstru ca cel despre care am vorbit 

mai devreme. Am făcut asta și am făcut-o pe cea drăguță, iar el o permite în meditația sa. El este 

visătorul din mine și visează asta și visează tot ce visez eu în această lume. Și când se va trezi, aceasta 

va înceta să mai fie, iar eu sunt el și el este Dumnezeu! și o permite în meditația sa. El este visătorul 

din mine și visează asta și visează tot ce visez eu în această lume. Și când se va trezi, aceasta va înceta 

să mai fie, iar eu sunt el și el este Dumnezeu! și o permite în meditația sa. El este visătorul din mine și 

visează asta și visează tot ce visez eu în această lume. Și când se va trezi, aceasta va înceta să mai fie, 

iar eu sunt el și el este Dumnezeu! 

Așa că, vă spun, ieșiți și încercați. Începe în seara asta. Îți voi face această promisiune; daca o incerci 

cu fidelitate, nu vei da gres. 

Acum, haideți să intrăm în Tăcere. Bun. Acum, sunt întrebări, vă rog? Faceți o seară plină. 

 

 


